
 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU HORNÍ KOSTELEC DNE 14. ZÁŘÍ 

2023 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ OV: 

Pavel Holzäpfel, Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Vojtěch Špulák, Tomáš Rýdl, Jana 

Illnerová, Martin Pilát 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ OV:  

Antonín Kopáček 

 

NEOMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ:  

Jiří Regner – místostarosta, Milan Jenka, Josef Švorčík 

 

ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ  PROGRAMU 

 

Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášení schopný.  

Byl schválen následující program: 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů 

2. Informace vedení města 

3. Návrhy osadního výboru 

4. Diskuze 

přijato, pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 

Termín dalšího konání schůze osadního výboru:  ? 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ A ÚKOLŮ 

AKTUALIZACE NÁVRHU – USNESENÍ  2023/03/21 

Bezpečnostní zábradlí na zastávce u školy 



 

 

 

Na minulém OV byli členové OV informováni o tom, že umístění zábradlí na obě strany pozemní 

komunikace bylo svěřeno do péče vedoucímu odboru rozvoje města. 

AKTUALIZACE: 

Vedoucí rozvoje města se na autobusové zastávce sešli s panem komisařem Kultem, který se bohužel 

vyjádřil zamítavě k umístění zábradlí a to ať už na jednu nebo druhou stranu pozemní komunikace.  

Důvodem je překážení zábradlí při vystupování z autobusů. Ty mají totiž z důvodu různých délek 

rozdílné vzdálenosti mezi jednotlivými dveřmi. 

 

NOVÝ NÁVRH OSADNÍHO VÝBORU 

Osadní výbor navrhuje projednat dopravní komisí umístění kratšího zábradlí a to byť třeba jen na 

jednu stranu silnice – nejlépe na úroveň přístřešku. Osadní výbor se domnívá, že by i takové řešení 

výrazně přispělo k bezpečnosti čekajících dětí. 

PŘIJATO, PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

 

 

AKTUALIZACE ÚKOLU Z DISKUZE 2022/09/22 

Přístřešek na autobusové zastávce Kovárna (dříve U Sekyrkárny) 

Na minulém OV byli členové OV informování o tom, že umístění přístřešku na zastávku bylo svěřeno 

do péče vedoucímu odboru rozvoje města. 

AKTUALIZACE: 



 

 

 

Pracovníci rozvoje města ohledně umístění přístřešku aktivně konali a oslovili majitele pozemků, kde 

se jevila být stavba nosných „noh“ přístřešku nejvhodnější. Protože však majitelé dotčených pozemků 

s tímto záměrem nesouhlasili, bude díky naopak vstřícnému přístupu vlastníků vedlejšího pozemku, 

konkrétně parc. číslo 234/2, stavba realizována na tomto místě. 

 

 

 

 

AKTUALIZACE ÚKOLU Z DISKUZE 2023/03/21 

Oprava ulice Na Strži 

AKTUALIZACE:   

Ohledně opravy cesty Na Strži je počítáno s vytvořením projektu pro vodu a kanalizaci. Jiné nové 

informace zatím nejsou k dispozici. 

 

AKTUALIZACE ÚKOLU Z DISKUZE 2023/03/21 

Nový chodník od školy 

Osadní výbor inicioval protažení nového chodníku od školy až na místo bezpečného přecházení. 

AKTUALIZACE:   

Vedoucí rozvoje města a zástupci města se na místě zamýšleného chodníku a místa pro přecházení 

sešli s panem komisařem Kultem a ten se k celé záležitosti vyjádřil velmi kladně. S výstavbou 

chodníku souhlasí také Novotní, kterých se záležitost pozemkově týká. Projekt bude zhotoven v 

příštím roce 2024.  

https://vdp.cuzk.cz/vdp/ruian/parcely/2612918605
https://vdp.cuzk.cz/vdp/ruian/parcely/2612918605


 

 

 

 

AKTUALIZACE ÚKOLU Z DISKUZE 2023/03/21 

Umístění odpadkových košů 

AKTUALIZACE: 

Po cestě Souběžná a kolem hlavní silnice by bylo dobré umístit minimálně 2 – 3 odpadkové koše. OV 

ovšem podotkl, že by bylo v případě umístění odpadkových košů nutné jejich pravidelné vyvážení, což 

by bylo vhodné prověřit u odboru místního hospodářství (kapacity?). 

Odbor místního hospodářství souhlasí s umístěním odpadkových košů podél hlavní silnice 

Horního Kostelce a také na ulici Souběžná. 

Osadní výbor zatím nalezl 2 vhodná místa pro umístění. Nad dalšími místy se členové OV zamyslí. 

1. Odpadkový koš u Žižkova dubu  

 



 

 

 

2. Odpadkový koš u trafostanice 

 

POZN. Pan místostarosta upozorňuje, že před umístěním nádob na odpad se bude třeba zeptat na 

souhlas nejen majitelů pozemků, kde budou koše umístěny, ale také majitelů pozemků s koši těsně 

sousedícími. (Případný zápach apod.) 

3. INFORMACE VEDENÍ MĚSTA 

 

3.1 CESTA KOLEM ŠKOLY 

Cesta kolem školy se konečně dočkala své opravy.  

Radost z nové cesty nám bohužel nevydržela moc dlouho, jelikož bude z důvodu 

stížnosti majitele bývalé hospody U Hobla cesta předělána. Konkrétně se jedná o 

ofrézování povrchu asfaltu.  

Asfaltová vrstva je dle informací od pana majitele vyhotovena tak, že u budovy 

zmíněné hospody vytváří nechtěný schod. 

Úprava bude realizována s největší pravděpodobností o podzimních prázdninách. 

 

3.2  UMÍSTĚNÍ DALŠÍHO MĚŘIČE RYCHLOSTI  

Téměř skrz veškeré schůze osadního výboru bylo řešeno umístění dalších měřičů rychlosti, které by 

dle členů OV měly mít pozitivní vliv na bezpečnost dopravy. Bohužel tento záměr jasně odmítl pan 

komisař Kult s odůvodněním, že je jeden měřič rychlosti v úseku Horního Kostelce dostatečný.  

 

3.3 HŘIŠTĚ HORNÍ KOSTELEC 

Stále čekáme na odhad, s kterým bude možné učinit České obci sokolské oficiální protinávrh. 

Pan místostarosta již zažádal městského architekta o vypracování návrhu řešení. 



 

 

 

 (Česká obec sokolská se oficiálně vyjádřila k prodeji pozemků hřiště v Horním Kostelci. Konkrétně se 

jedná o pozemky parcelních čísel 61 a 106, k.ú. Horní Kostelec. Celková výměra těchto pozemků je 

1274 m2 a Česká obec sokolská nabízí tyto pozemky za cenu bezmála 2,8 mil. Kč.) 

 

3.4 KŘIŽOVATKA U SEKYRKÁRNY 

Pan místostarosta informuje, že již v pondělí 18. 9. 2023 zašle členům OV odkaz ke stažení 

předběžné projektové dokumentace k tak očekávanému řešení chodníků, uličky a přecházení na 

křižovatce u Sekyrkárny. 

Realizace bude provedene v příštím roce 2024. Nyní se čeká na souhlasné stanovisko majitele 

přilehlých pozemků k uličce. 

 

3.5 KANALIZACE OD KŘIŽOVATKY U SEKYRKÁRNY AŽ  K LESU 

Výhledově je počítáno s tím, že by měla být vybudována řádná kanalizace umístěná v chodníku. 

Kanalizace bude vést až k lesu, aby mohli být napojeny i novostavby pod lesem (v současnosti jedna). 

 

 

 

 

4. NÁVRHY OSADNÍHO VÝBORU 

 

4.1 UMÍSTĚNÍ KRATŠÍHO ZÁBRADLÍ NA ZASTÁVCE U ŠKOLY 

Podrobnosti viz. aktualizace plnění usnesení a úkolů 

 

 



 

 

 

5. DISKUZE 

 

Ladislav Kollert 

1. Opravy + cesta na Bohdašín 

Pan Kollert připomíná opravy pozemních komunikací na území Horního Kostelce, které byly slíbeny 

při opravě hlavní silnice. 

Konkrétně se pan Kollert také zajímal o možnou opravu cesty na Bohdašín, která je v kritickém stavu. 

Oprava dle informací od pana místostarosty v nedohlednu. Nejprve je třeba majetkově vypořádat 

pozemky, na kterých cesta leží. Konkrétně je třeba městské pozemky převést na Správu silnic 

Královéhradeckého kraje. Bohužel je tento převod časově velmi náročný. 

 

2. Stání u HPM 

Před kontejnery u provozovny HPM Novák stojí téměř non-stop 2 – 3 vozidla, která brání v zastavení a 

vysypání odpadu do a z kontejnerů. Situaci by mohlo pomoci vyřešit omezení parkování. 

Pan Kollert také apeluje na řešení „nedotaženého“ asfaltu pod kontejnery, díky kterému není možné 

kontejnery na místě pořádně srovnat a manipulovat s nimi. 

Pan místostarosta zkusí popohnat kompletní úpravu prostoru za pomoci městského architekta 

(vytvoření návrhu) 

 Tomáš Rýdl 

Vybudováním ohrady až těsně k plotu školního hřiště bylo znemožněno 

přístupu dětí za účelem podávání zakopnutého míče. Ohrada bude 

v zimě bránit dětem v cestě na sáňkování. 

 Pan Rýdl navrhuje vybudovat přístupovou branku. 

Dle pana místostarosty bude možnost umístění branky zkonzultována 

s kompetentní osobou. 

Pavel Holzäpfel  

1. Přerostlý strom 

Na parcele číslo 1020/1 je přerostlý strom, který svými uschlými 

větvemi ohrožuje především dům paní Bornové. 

Pan místostarosta zjistí možnosti prořezání stromu.  



 

 

 

 

2. Parkování 

Pan Holzäpfel je znepokojen situací ohledně parkování v centru Červeného Kostelce. Z důvodu stání 

více vozidel každé jedné rodině (rezidentů), není v centru města pro obyvatele Horního Kostelce a 

ostatních okrajových částí města možné ani na krátkou dobu zastavit.  Pan Holzäpfel navrhuje, aby 

byla veškerá stání na autobusovém nádraží omezena časovými hodinami. 

Pan místostarosta se na tuto možnost řešení zeptá. 

 

Martin Pilát 

Pan Pilát by rád připomněl prořezání přerostlého jasanu v blízkosti svého domu. 

Pan místostarosta zjistí možnosti prořezání stromu 

 

Úkoly od pana místostarosty pro členy osadního výboru: 

1. Rozmyslet další místa pro umístění odpadkových košů – viz. bod aktualizace úkolu z diskuze 

2023/03/21 

 

 

6. DLOUHODOBÉ ZÁLEŽITOSTI 

 

1. VYVĚRÁNÍ VODY ZE STRÁŇKY U PANA KULDY 

- hlídat v době vyvěrání – podrobnosti v zápise z OV ze dne 21. 3. 2023 

2.  ÚPRAVA MÁCHADLA 

-  výhledově ano - podrobnosti v zápise z OV ze dne 21. 3. 2023 

3.  CESTA PŘES KONČINY 

- Žádost o dotaci je podána - podrobnosti v zápise z OV ze dne 8. 6. 2023.  



 

 

 

 

Zapsal: Vojtěch Špulák 

Dne: 14. září 2023 

 

 

 


